
Fribergavägens samfällighetsförening 

Protokoll styrelsemöte 2023-06-12 

Närvarande: Ulrika Söderquist, Mattias Nordström, Ragnar Nordström, Thomas Persson 

(adjungerad), Ola Lindqvist  

 

1. Avstämning vägunderhåll 

* Mattias rapporterade från möte med väghållaren Fredrik. Styrelsen diskuterade vägens standard 

och behov av kommande vägunderhåll, särskilt med tanke på den torra våren och försommaren.  

Thomas kan utföra sladdning med föreningens sladd vid behov av punktinsatser. 

Saltning och vattning har utförts. Grusning planeras till sensommaren. Styrelsen diskuterade också 

behovet av dikning längs vägen samt frågan om kantklippning och eventuella risker för gnistbildning i 

den torra terrängen.  

Beslutades att Mattias bokar möte med Fredrik om kommande behov av åtgärder och hur 

kommunikation bäst sker vid de tillfällen då Thomas sladdar. 

* Mattias informerade om skada på vägräcket i kurvan vid Stordiket. En virkestransport (dragbil med 

släp) har slagit i räcket som skadats. Ärendet är en försäkringsfråga. Mattias håller kontakten med 

försäkringsbolag. 

Styrelsen diskuterade vidare kring det lutande räcket på raksträckan efter kurvan (i riktning från 

Järlåsa samhälle). Mattias kontaktar Trafikverket för att undersöka vilka regler och skyldigheter som 

gäller för föreningen kring säkerhetsräcken.  

 

2. Punkter från årsstämman 

* Informationskanaler mot medlemmar. Information sker främst via hemsidan som innehåller alla 

mötesprotokoll men också genom att medlemmar kontaktar styrelseledamöter med frågor och 

synpunkter. Styrelsen anser att det är en fördel att behålla endast en huvudsaklig informationsväg 

(hemsidan). Adressen till sidan bör anges på utskick till medlemmar, som avgiftsfakturor och kallelser 

till årsmöte.  

* Uthängande växtlighet längs vägen. Styrelsen diskuterade eventuellt behov av samlade åtgärder 

angående växtlighet i vägrummet och tänkbara modeller för en upprensning.  

Ola tar kontakt med Riksförbundet enskilda vägar och kollar om de har förslag på hur sådana 

åtgärder bäst kan genomföras.  

* Angående nya regler för bestämning av andelstal. Mattias kollar vad som gäller. 

 



3. Utskick vägavgifter.  

Marina har meddelat att fakturor skickas ut före midsommar. 

 

4. Kallelser till styrelsemöten. 

Ola skickar ut kallelse till styrelsen ca någon vecka före möten, efter samråd med Mattias.  

 

5. Nästa möte 

Nästa möte onsdag 20 september kl 18.30 hos Ragnar.  

 

 

 

 

 

    

Ola Lindqvist, sekr   Mattias Nordström, ordf 

 

 

 

 

 

 

 


